
Protokół z III posiedzenia RD Sławin w dniu 08.05.2023 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.15 
Przewodnicząca obrad: B. Kamieńska - Krzowska 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z II Posiedzenia Rady Dzielnicy w dniu 17.04.2023 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 

korespondencji. 
5. Zapewnienie bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie dzielnicy: 
a. akcja wiosennego sprzątania dzielnicy; 
b. interwencje i sprawy bieżące. 
6. Planowany Spacer po dzielnicy Sławin mieszkańców z przedstawicielami władz 

miasta. 
7. Podział rezerwy celowej dzielnicy na rok 2023 – kontynuacja. 
8. Opiniowanie projektów Budżetu Obywatelskiego dotyczących dzielnicy. 
9. Propozycje Rady Dzielnicy do projektu budżetu miasta Lublin na rok 2024. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie posiedzenia. 
 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Wiceprzewodnicząca Rady B. Kamieńska - Krzowska, otworzyła posiedzenie 

wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. (Przewodnicząca 

Rady M. Pietrzela nie uczestniczyła w posiedzeniu ponieważ od godz. 17.00 brała 

udział w spotkaniu Konwentu Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic Miasta 

Lublin w Sali konferencyjnej UM przy ul. Spokojnej 2 w Lublinie – zostało odczytane 

Zaproszenie). 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w tym momencie w posiedzeniu 

uczestniczy 7 członków Rady Dzielnicy, ale otrzymano telefon od J. Jabłońskiego, 

który powinien się pojawić w ciągu 10 minut od rozpoczęcia posiedzenia.                          

Po kilkuminutowym spóźnieniu J. Jabłoński dołączył do posiedzenia. Lista obecności 

członków Rady (zał. nr 1).  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodnicząca zaproponowała zamianę kolejności punktów (6 z 9). 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie  zmieniony porządek obrad.              

Został przyjęty jednogłośnie (8 głosów za).  

 



Ad 3. 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin nr II w dniu 17.04.2023 r. Uwag nie było.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie (8 głosów za).  

Ad. 4. 

Omówiono następujące zagadnienia: 

• ukonstytuowała się Komisja Rewizyjna Rady. Wiceprzewodniczącym Komisji 

został pan Ernest Marek; 

• zostało przekazane do UM pismo z uwagami RD do projektu zmiany mpzp w 

rejonie ulic Relaksowej i Tarasowej. 

• M. Tarkowska rozwiesiła na przystankach przy ul. Głównej i Mgielnej projekt 

zmiany mpzp ; 

• odbyło się wiosenne sprzątanie dzielnicy – szczegóły w kolejnym punkcie 

posiedzenia; 

• monitorowano realizację zadań z rezerwy celowej dzielnicy i budżetu 

obywatelskiego (remont ul. Skalistej); 

• przygotowano i wysłano zapytania dotyczące proponowanych zadań z rezerwy 

celowej dzielnicy (chodnik przy wylocie ul. Dzbenin i na terenie szkoły obok 

przedszkola); 

• otrzymano informację z UM dotyczącą zgłoszonych projektów z BO z prośbą o ich 

zaopiniowanie przez Radę Dzielnicy. Dokonano wizji w miejscu projektu D-38 i D-

49 oraz rozmawiano z autorem projektu D-95; 

• przygotowano i rozesłano materiały na posiedzenie Rady; 

• aktualizowano strony dzielnicy; 

• został zabrany do naprawy sprzęt komputerowy z siedziby Rady (UPS i jednostka 

centralna). 

 

Ad. 5. 

Wiceprzewodnicząca odczytała list z Wydziału Ochrony Środowiska                                      

z podziękowaniami za udział I aktywny udział w akcji “Posprzątajmy Lublin na wiosnę”. 

Akcję sprzątania omówiła M. Tarkowska. 

M. Olszewicz – Wątorska zgłosiła propozycję zamontowania progu zwalniającego na 

ul. Kasztelańskiej w pobliżu skrzyżowania ul. Limbowej i ul. Bogdanówki. 

E. Marek zaproponował by zgłosić w imieniu Rady propozycję by ul. Relaksowa została 

przekształcona do II kolejności zimowego utrzymania (obecnie jest w III kolejności). 

M. Tarkowska poinformowała, że obecnie trwają prace nad projektowaniem sieci 

ciepłowniczej do ul. Relaksowej. 

 

Ad. 6. 

Zarząd Dzielnicy Sławin wspólnie z prezydium Rady przygotuje propozycje do projektu 

budżetu miasta bazując na propozycjach z lat ubiegłych i prześle projekt mailem do 

członków Rady.   



Propozycje te powinny być przedyskutowane i przyjęte przez Radę na czerwcowym 

posiedzeniu (statut dzielnicy podaje termin 15 czerwca) 

 

Ad. 7. 

Z rezerwy celowej pozostało 23,5 tys. zł.  

Wysłano zapytania (do ZDiM i UM) z prośbą o możliwość realizacji i wycenę 2 zadań: 

budowy odcinka chodnika przy ul. Sławinkowskiej (od ul. Dzbenin do przejścia  dla 

pieszych) i chodnika na terenie ZS nr 12 (obok budynku przedszkola i parkingu).        

Nie zgłoszono kolejnych propozycji. Temat będzie kontynuowany na kolejnym 

posiedzeniu Rady. 

 

Ad. 8.  

Rada Dzielnicy zapoznała się ze zgłoszonymi projektami dzielnicowymi Budżetu 
Obywatelskiego na rok 2024 nr: D-32, D-38, D-49, D-58 i D-95 (projekty omówiła           
Z. Rzączyńska). Po analizie i dyskusji Rada uznała, że wszystkie te projekty są 
zasadne i zgodne z oczekiwaniami mieszkańców.  
Opinia Rady zostanie przekazana do UM. 
 

Ad. 9. 

Po 20 maja odbędzie się spotkanie Zarządu i członków RD w sprawie organizacji 

Spaceru po dzielnicy Sławin wg zgłoszonej wcześniej propozycji.  

Ad. 10. 

Wolnych wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 11. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Kamieńska - Krzowska stwierdziła wyczerpanie 

porządku posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 19:30. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska (-)    

 

Załączniki: 

 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na III posiedzeniu w dniu 08.05.2023 r. 

 

 

 

 Protokół zatwierdzony w dniu 05.06.23 
        Przewodnicząca Rady  

     Dzielnicy Sławin  
                 (-) 
   Małgorzata Pietrzela 


